
Geachte heren;

Wij zijn een club met rond de vijftig leden. Via deze weg willen wij reageren op de op 
handen zijnde wetswijziging.

De ARMC is een club zonder veld. Alle gebrevetteerde leden zijn lid van 2 of meer clubs 
om te kunnen vliegen. Het overgrote deel van de leden houdt zich voornamelijk bezig 
met het klassieke modelvliegen. Doordat we geen eigen veld hebben; vliegt een deel 
van de leden ook bij de boer. Daarnaast wordt er ook met enige regelmaat een 
watervlieg evenement georganiseerd. Met het voorgestelde plafond van 50 meter en 
een radius van 100 meter worden beide activiteiten vrijwel onmogelijk gemaakt voor 
onze club. Wij willen pleiten voor een plafond van 120 meter en een duidelijk ruimere 
radius zodat ook watervliegen tot de mogelijkheden blijft behoren.

Wij vinden het erg begrijpelijk dat er duidelijke regelgeving nodig is omtrent Drones. 
Zeker omdat Drones voor Jan en alleman verkrijgbaar zijn. Wel zouden we willen pleiten 
voor regelgeving die het Drone(racen) op beperkte hoogte en op aangewezen plekken 
(bijvoorbeeld erkende modelvliegelden) mogelijk maakt. Op deze manier kunnen 
jongeren bij clubs instromen en wordt de vergrijzing aldaar beperkt. Daarnaast lijkt het 
ons een goede manier om de jeugd in aanraking te laten komen met techniek. Zij zijn 
immers de ingenieurs van de toekomst.  

Met vriendelijke groet;

Joyce Zwerver

Secretaris ARMC


